
Zápis z řádného zasedání Akademického senátu FSE UJEP 
ze dne 28. 1. 2015 od 13:45 ve studovně FSE UJEP (MO 223)

Přítomní senátoři:  PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D.  předsedkyně 
doc. PhDr. Václav Houžvička, Ph.D.
Linda Hudecová
Bc. Kateřina Hýblerová 
Bc. Ondřej Janda
Mgr. Radka Michelová (příchod 14:00)
PhDr. Alice Reissová, Ph.D.
Petra Votrubová

Omluvení senátoři: RNDr. Jana Šimsová, Ph.D.
Bc. Miroslav Kopáček  místopředseda
Bc. Luděk Beneš
Ing. Eva Fuchsová

Hosté:   RNDr. Jaroslav Koutský, Ph.D.  děkan FSE UJEP
 Ing. Kateřina Felixová, Ph.D.  proděkanka pro studium FSE UJEP
 Mgr. Ondřej Moc, Ph.D.  proděkan pro rozvoj a informatizaci FSE UJEP
 Ing. Dagmar Kubišová  tajemnice FSE UJEP doc. PhDr. Pavel Kuchař, 
CSc.  proděkan pro vnější vztahy
 Doc. Ing. Daniel Šťastný, Ph.D.  proděkan pro vědu a výzkum
 Bc. Veronika Karešová – zapisovatelka AS FSE UJEP

        
Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů.

Program zasedání AS FSE UJEP:
1) Schválení programu zasedání senátu
2) Kontrola úkolů z minulého zasedání
3) Aktualizace dlouhodobého záměru 
4) Diskuze k Volebnímu a jednacímu řádu AS FSE
5) Různé

Začátek jednání – 13:45.



Předsedkyně  senátu  Kateřina  Smejkalová  zahájila  zasedání,  na  kterém  v úvodu 
přivítala přítomné senátory a členy vedení  fakulty. Následně konstatovala, že senát 
je usnášeníschopný. 

Ad. 1. Schválení programu zasedání senátu

Předsedkyně  Smejkalová  přednesla  výše  uvedený  program  zasedání.  K programu 
nebyly vzneseny žádné připomínky, senát tedy přistoupil k hlasování.  

Návrh: AS FSE UJEP schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: přítomno 7; pro 7 x proti 0 x zdrželo se 0

Závěr hlasování: Program zasedání byl schválen.

Ad. 2. Kontrola úkolů z minulého zasedání

Z minulého zasedání nevzešly žádné úkoly. 

Ad. 3. Aktualizace dlouhodobého záměru 

Předsedkyně Smejkalová předala slovo proděkanu Mocovi. Proděkan Moc připomněl 
důležitost  dokumentu  v  návaznosti  na  další  projekty  a  žádosti.  Dále  okomentoval 
přijaté připomínky a náležitě je vysvětlil. Senátorka Michelová uvedla, že si o žádné 
z připomínek nemyslí, že je zásadního charakteru a měla by rozhodovat o tom, jestli 
bude dokument schválen, či nikoli. Senát tedy přistoupil k hlasování. 

Návrh: AS FSE UJEP schvaluje předložený dokument Aktualizace 
dlouhodobého záměru FSE UJEP pro rok 2015. 

Výsledek hlasování: přítomno 8; pro 8 x proti 0 x zdrželo se 0

Závěr hlasování: Aktualizace dlouhodobého záměru FSE UJEP pro rok 2015 
byla přijata.

Ad. 4. Diskuze k Volebnímu a jednacímu řádu AS FSE

Děkan Koutský se ujal prvního slova, kde zdůvodnil nutnost úpravy Volebního 
a  jednacího  řádu  AS  FSE  UJEP.  Senátoři  následně  diskutovali  nad  zastoupením 
pedagogů a studentů v AS FSE UJEP. V současné době paritní stav – stejný počet 
studentů a pedagogů. Děkan Koutský by byl pro navýšení počtu pedagogů o jednoho 
člena, senátorka Votrubová a senátor Janda souhlasí. Senátorka Michelová uvedla, 
že paritní nastavení ukazuje symboliku dvou skupin – pedagogů a studentů, kteří se 



společně  podílejí  na  důležitých  rozhodnutích.  Senátor  Houžvička  uvedl,  že  úvaha 
senátorky Michelové je mu velice blízká. Předsedkyně Smejkalová informovala 
o možnosti  vytvoření  tzv.  komor, na  toto  téma  již diskutovala  s fakultní právničkou. 
Bylo by dobré, aby FSE UJEP komory měla – nepoměr pedagogů a studentů. Senát 
dále diskutoval nad  termínem voleb a snížením volebního kvóra. Děkan Koutský  je 
pro  zrušení  kvóra,  příp.  navrhuje  kompromis  pro  obě  strany,  a  to  zavedením  5% 
kvóra. Proděkan Moc bere v úvahu všechny možné varianty, které by mohly nastat, 
byl  by  pro  zavedení  10%  kvóra.  Senátorka  Michelová  nepovažuje  5%  kvórum  za 
dostatečné,  raději  žádné. Problematika aktualizace Volebního a  jednacího  řádu AS 
FSE  UJEP  bude  diskutována  a  projednávána  též  na  dalším  zasedání  AS  FSE 
v únoru. 

Ad. 5. Různé

5.1. Pravidla pro zpracování a obhajobu bakalářských (BP) a diplomových prací (DP)

Senátor  Janda  vznesl  dotaz  týkající  se  pravidel  pro  zpracování  a  obhajobu 
bakalářských  a  diplomových  prací,  konkrétně  k bodu  č.  1,  ve  kterém  je  uvedeno: 
„Nejpozději v únoru příslušného akademického roku si student volí téma a vedoucího 
své  budoucí  BP/DP  a  následně  zpracovává  a  obhajuje  projekt  své  BP/DP  práce“. 
Senátora Jandu zajímalo jak moc je v únorovém termínu závazná volba tématu 
a  vedoucího  práce.  Senátorka  Reissová  uvedla,  že  výběr  tématu  a  vedoucího 
v únorovém  termínu  je  spíše  doporučujícího  charakteru  a  není  nikterak  závazný. 
Slouží  především  pro  účely  Bakalářského  praktika/  Diplomového  semináře.  Dá  se 
modifikovat až do června, kdy se odevzdává závazná přihláška BP/DP.

5.2. Problém s parkování katedry Sociální práce 

Senátorka  Michelová  obeznámila  přítomné  senátory  ohledně  problému  parkování 
v areálu Kampus. Pedagogové katedry Sociální práce nemají zřízeny vstupní karty. 
Děkan Koutský uvedl,  že  se pokusí  problém vyřešit  a  zařídit  pedagogům potřebné 
karty. 

5.3. Nová webová stránka Akademického senátu FSE UJEP

Předsedkyně  Smejkalová  informovala  přítomné  senátory  o  nové  webové  stránce 
Akademického senátu FSE UJEP a poprosila o vkládání fotografií. 

5.4. Schvalování rozpočtu za rok 2014



Tajemnice Kubišová uvedla, že schválení rozpočtu za rok 2014 bude možné nejdříve 
v březnu  letošního roku. Výsledky možno prodiskutovat s členy Ekonomické komise 
AS FSE UJEP. 

Termín dalšího zasedání AS FSE UJEP byl stanoven na 18. 2. 2015 od 14:15 hod. 
ve studovně FSE UJEP (MO 223).

Konec jednání – 14:45.

Zápis provedla 28. 1. 2015 Bc. Veronika Karešová (zapisovatelka AS FSE UJEP)

Zápis ověřil 30. 1. 2015 Petra Votrubová (senátorka AS FSE UJEP)

          

Zápis schválila: 
……………………………………………
PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D.
          předsedkyně AS FSE UJEP


